

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange

Company's Name: JORDAN MORTGAGE REFINANCE

Date: 10-02-2022 09:50:07 AM

Subject: General Assembly and Extraordinary General

Assem

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الاردنية لاعادة تمويل الرهن العقاري التاريخ: 10-02-2022 09:50:07 AM الموضوع: إجتماع الهيئة العامة العادي وغير العادي

Please note that the Board of Directors of Jordan

Mortgage Refinance company Ltd decided in its meeting held on 9/2/2022 that the date of the 25 TH Ordinary

General Assembly meeting will be on Wednesday

9/3/2022 at 9:00 am, through visual and electronic communication, Immediately followed by the extraordinary general assembly meeting, as per the procedures for organizing the General Assembly Meetings issued by the Minister of Industry and Trade in accordance with the provisions of Clause 2 of Paragraph Two of Defense Order No. 5 of 2020. A copy of the invitation and the annual report will sent to you once ready

أرجو إعلامكم بأن مجلس إدارة الشركة قرر في إجتماعه المنعقد بتاريخ 2022/2/9 تحديد موعد إنعقاد إجتماع الهيئة العامة العادي الخامس والعشرون في تمام الساعة التاسعة من صباح يوم الأربعاء الموافق 2022/3/9 من خلال وسيلة الإتصال المرئي والإلكتروني، ويليه مباشرة اجتماع الهيئة العامة غير العادي و ذلك عملا بإجراءات تنظيم إجتماعات الهيئة العامة الصادرة عن معالي وزير الصناعة والتجارة استناد الاحكام البند (2) من الفقرة ثانيا من أمر الدفاع رقم (5) لسنة 2020 هذا وسيتم تزويدكم بنسخة عن الدعوة والتقرير السنوي حال الانتهاء من إعدادهما.

09-02-2022

Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors

User Name: Sayel Alaqarbeh

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Sayel Alaqarbeh